
Redueixen l'endeutament de Cassà del 110% al 59% 
 
Aquest mandat l'Ajuntament ha reduït gairebé uns do s milions i mig d'euros 
l'endeutament 
 
A finals del 2015, i seguint aquesta línia, aquest ja podria ser inferior fins i tot al 50% 
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L'Ajuntament de Cassà de la Selva, un dels municipis gironins que va estar en una situació 
crítica pel que fa a l'endeutament, ha aconseguit passar-lo en quatre anys del 110% al 59%, en 
relació amb els ingressos corrents. Una dada important, i més si es té en compte que la llei 
només permet l'endeutament fins al 75%. Per l'alcalde, Enric Bagué, aquesta dada demostra el 
compromís i el treball que s'ha dut a terme, el qual “ha estat molt dur”. Les xifres parlen per 
elles mateixes pel que fa a l'endeutament: el 2012 ja s'havia situat al 84% i el 2013 al 72%. 
 
L'Ajuntament de Cassà va estar a punt de ser intervingut, no podia pagar els proveïdors i, a 
més, se li va arribar a tallar el telèfon. Per sortir d'aquesta situació, el 2012 es va acollir a un 
crèdit ICO de dos milions d'euros a deu anys que se li va concedir en acollir-se al pla de 
pagament de proveïdors de l'Estat. 
 
En aquest sentit, Bagué ha explicat que la liquidació del pressupost del 2014 és un exemple del 
model de gestió que s'ha fet; és a dir, no s'ha gastat més del pressupostat, en concret un 91%, 
amb poques desviacions de les partides previstes, i les que s'han gastat més són bàsicament 
de manteniment d'edificis i via pública, però també algunes d'energia elèctrica i consum de gas, 
i en les despeses financeres s'ha produït un estalvi respecte al previst. En conseqüència, amb 
el dur pla de sanejament, s'han aconseguit els objectius del pressupost del 2014. Si es tenen 
en compte els ingressos previstos i el control de la despesa, el resultat ha permès un superàvit 
de 832.116 euros. Cal remarcar el superàvit de la piscina, de 90.369 euros, que continua amb 
la bona evolució econòmica. 
 
Ajuntament pacificat 
A banda de les dificultats econòmiques, Cassà també arrossegava una tensa situació política 
heretada del mandat anterior. Però fins i tot això es podrà tancar en positiu. El ple ordinari que 
es va fer el desembre passat va permetre visualitzar-ho. L'aprovació del pressupost per al 
2015, per primera vegada per unanimitat, va ser d'una gran transcendència. Els motius són 
molts. I no es poden quedar amb la lectura fàcil que la majoria de regidors –excepte un de CiU– 
no es tornaran a presentar,sinó que, amb un inici de mandat ple de retrets, amb una població 
sotmesa a un dur pla de sanejament, la responsabilitat política, posar el municipi davant 
d'ideologies i personalismes, s'ha imposat. 
 
LA FRASE 
El pla d'ajust ha estat duríssim, però el treball i el compromís de tots els grups ha estat clau 
Enric Bagué, alcalde de Cassà de la Selva 
 
LA XIFRA 
50 % 
d'endeutament municipal al final del 2015 és la previsió amb què treballa l'Ajuntament. 
 
LA DATA 
19.12.14 
El ple del pressupost del 2015 va permetre aprovar-lo per unanimitat per primera vegada en 
molts anys. 



 
El ple de Cassà, del desembre passat, va visualitzar la pacificació política del municipi Foto: 
JOAN TRILLAS. 
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